
 

  

                                    RÉTE  KÖZSÉG    ÖNKORMÁNYZATA 

Szám: 2018                                                                                      Réte, 2018.09.27. 

 

                                                 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                  Az Önkormányzat 18. üléséről, amelyre 2018.szeptember 27-én  

                                     került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                      PaedDr. Metzner Zoltán,MBA 

Képviselők:                                           Gyurcsi Erzsébet 

                                                              Gyenge Lajos 

                                                              Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                               Kiss Zoltán 

                                                               PaedDr.Kovács Erika,PhD. 

                                                               Kvál Tibor 

                                                               Ing. Nedvědová Lýdia 

                                                               JUDr. Ondrus Peter , PhD. 

                                                               Sándor Nemes Erzsébet 

 

Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária        

Jelenlévők:                                            Marian Havran, Vladimír Kováčik, Pilko 

A polgármester megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül 

volt összehíva . 9 tagú testületből  9-en vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Határozati  javaslat teljesítése 



2. A község  2018- as költségvetés I.. félévi teljesítése 

3. A helyi oktatási intézmények oktató –nevelői tevékenységről szóló 

jelentés a 2017/2018-as tanévről  

4.  Egyéb 

5. A határozati javaslat elfogadása 

 

A polgármester Gyenge Lajost  és Gyurcsi Erzsébetet  javasolta jegyzőkönyv- hitelesítőknek, 

JUDr.Peter Ondrust,PhD., Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária és Sándor Nemes Erzsébetet, 

a javaslóbizottságba, Kvál Violát pedig jegyzőkönyvvezetőnek.   

A polgármester előterjesztette a testület napirendi pontjának a megváltoztatását , első 

pontként Mgr.Marian Havran kérvényét Réte község területrendezési tervének 

a megváltoztasára ajánlja megvitatásra.   

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették és jóváhagyták a polgármester javaslatát. 

 

4. Egyéb 

a. A polgármester üdvözölte Mgr.Marian Havrant,Vladimír Kováčikot és Pilkot.Felolvasta 

Havran kérvényét a község területi tervének a megváltoztasára a A8 területre. 

Hozzászólók: 

Havran – ismertette a képviselőkkel, egyenlőre csak tervezettről van szó, családi házakat 

szeretnének építeni , az I. szakaszban 30 családi házat . 

Kiss Zoltán – nem rég volt nyitva a területrendezési terv, nem fogjuk állandóan nyitogatni. 

Gyurcsi Erzsébet – 3 területünk van megnyitva, nincs érdekünkben újakat nyitni. 

Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária – az építkezési törvény értelmében minden 4 évben kellene 

megtárgyalni a község területrendezési tervének esetleges aktualizálását..  

Havran – a területet szakaszokra osztottuk  , az elsőben szeretnénk 30 családi házat felépíteni.  

Az egész területetet párszor már kitisztítottuk a szeméttől. Igazolásunk is van ,hogy családi  

lakásokat  lehet ott építeni. A következő szakaszban építhetünk lakásokat is. 

Kvál Tibor – az első szakaszban 30 ház, aztán megint 30 és lassan 200 házról beszélünk majd, 

óvoda ,iskola és üzletlánc nélkül. A probléma megint a községre hárul,jobban mondva 

o polgármesterre . mert nem fogja tudni felvenni a gyerekeket az óvodába. 

Metzner Zoltán – polgármester elmondta , hogy a területrendezési terv szerint 60 lakást 



Lehet ott  felépíteni. Szeretném megkézdezni, hogy nem gondoltak- e ipari zónát kialkítani 

azon a területen? 

Ondrus Peter – azt a területet még 2001-ben vásárolták meg. Tudom, hogy nagy a probléma 

a szemétlerakattal azon a helyen. Szeretném tudni, mit terveznek abban az esetben , ha 

a képviselők nem hagyják jóvá a kérvényüket. 

Kováčik – az első szakaszban családi házakat építenénk , a másodikban már lehetnének 

lakások. Természetesen a munkálatok folyamán előnybe részesítenénk a helyi magán- 

vállalkozókat. 

Megvitatás után a képviselők a benyújtott kérvényt elutasították, Kvál.Ondrus és Kovács 

Erika tartózkodtak a szavazástól. 

Szavazás: jelenlévők : 9, mellette : 0, ellene 6, tartózkodott: 3     

 

1. Határozati  javaslat  teljesítése 

 Az utolsó testületi ülésen elfogadott feladatok teljesíte voltak.. 

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak, tudomásul  vették a határozati javaslat 

teljesítését. 

Szavazás: jelenlévők : 9   mellette :  9   

                                        

2. A község 2018-as költségvetésének I. félévi teljesítése 

A polgármester felkérte a község könyvelőnőjét a beszámoló előterjesztésére. 

Kvál Viola megjegyezte, hogy  a képviselők a meghívóval együtt kézhez kapták 

a költségvetés teljesítését, így tudják, hogy a bevételi rész 57 %  a kiadási rész 39 % -ra lett 

teljesítve. 

Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv része.  

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették a a község 2018-as költségvetés I. félévi 

teljesítését.. 

Szavazás: jelenlévők :  9    mellette :  9 

 

3. A helyi oktatási intézmények oktató-nevelői tevékenységéről szólo jelentés 

a 2017/2018-as tanévről. 

 



A polgármester előterjesztette az óvoda és a két alapiskola igazgatóinak a jelentését  

a 2017/2018-as tanévről. Megjegyezte ,hogy jelenleg az óvodát 43 gyermek az 

alapiskolát 39 a magyar tannyelvűt pedig 8 gyermek látogatja.Az alapiskolai klubba 

PhDR.Dömény Kornéliát ,pszichológusnőt  a magyar tannyelvű iskolába  

Mgr.Klenovič Évát vetttük fel  30%-os részidőre. 

 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag tudomásul vették a helyi oktatási 

intézmények oktató-nevelői tevékenységéről szóló jelentést a 2017/2018-as tanévről. 

 

Szavazás: jelenlévők: 9  mellette: 9 

 

4. Egyéb 

b. A polgármester ismertette a képviselőkkel a kitűzött feladatokat : jelenleg a községben 

az optikai vezetéket húzzák, szerelik a kamerákat, aszfaltozásra készítik elő az utat 

,valamint az óvodai járdát és folyamatban van a vasút állomásnál a parkolási terület 

kialakítása. 

 

        

5. A határozati javaslat elfogadása  

.          JUDr.Peter Ondrus, PhD. felolvasta a 19. önkormányzati ülés határozatát. 

 

          A polgármester megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

 

 

                                                                             

 

                                                                                   A község polgármestere: 

                                                                             PaedDr.Metzner Zoltán, MBA 

 

 

 

Hitelesítők:  

                      ....................................................       ....................................................... 

                       Gyenge Lajos                                     Gyurcsi Erzsébet 

 

Jegyzőkönyvvezető: Kvál Viola           



    

                            


